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Abstract (en)
The track laying machine (1), to lay a railway permanent way, has a frame (3) on rail bogies (2) and a continuous chain (7) with height adjustment
to lift the old ballast (10). Continuous conveyor belts (11,22) are at the leading and trailing ends (14,18) of the machine with ballast transfer points
(15,21). Continuous conveyor belts (17,25) for cleaned ballast (16) take the ballast at their start ends (19,24). The assembly gives movement of the
ballast to and from ballast sieve trucks (29) at both ends of the machine.

Abstract (de)
Eine Gleisbaumaschine (1) ist mit einem auf Schienenfahrwerken (2) verfahrbaren Maschinenrahmen (3) und einer höhenverstellbaren, endlosen
Räumkette (7) zur Aufnahme von Schotter (10) ausgestattet. Sowohl am vorderen als auch am hinteren Maschinenende (14,18) ist jeweils ein
einer eigenen Förderbandeinheit (11,22) zugeordnetes Schotterübergabeende (15 ,21) und ein jeweils ein einer eigenen Förderbandeinheit (17,25)
zugeordnetes Schotteraufnahmeende (19,24) vorgesehen. Damit ist ein Schottertransport zu bzw. von einem wahlweise an eines der beiden
Maschinenenden (14,18) angeschlossenen Siebwagen (29) möglich. <IMAGE>
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